
protokót nr 6
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy Krzemieniewo
w dniu 11 lipca 2019 roku

Dnia 11 lipca 2019 roku o godz- 10:00, w Urzędzie Gminy w Xrzemieniewie odby}o się posiedzenie
Komisji ReWizyjne.
Przewodniczący, Piotr Majchrzak, zaproponował następujący porządek obrad

1. otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych igości.

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

3. Kontrola Wydatków poniesionych na rozwój spońu w gminie oraz zasad udzielania dotacji
dla klubów sportowych

4. Kontrola złożonego wniosku o płatność , na budowę oczyszczalni ścieków w Luboni
i budowę sieci kanalizacji sanitarnej W Luboni, KociuBach, Drobninie, Krzemieniewie,
Garzynie i Górznie.

5. lnformacja o dokonanych zmianach W budżecie gminy w okresie od ostatniego posiedzenia
Komisji

6, Wolne głosy iwyniki izakończenie obrad.

Ad. pkt. 1

Przewodniczący, Piotr Majchrzak, powitał zebranych na posiedżeniu Komisji ReWizyjnej.
Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1do niniejszego protokołu.
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Zastępca Wójta - Joanna NoWacka
Skarbnik Gminy - Dorota Andrzejewska
lnspektor - Katarzyna spychaj

Ad. pkt.2

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu.
Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie Komisja .

Protokół przyjęto jednogtośnie.

Ad. pkt. 3
Przewodniczący Komisji udzielił głosu Skarbnikowi Gminy z prośbą o przypomnienie na jakich zasad

tmina Wspiera rozwÓj sportu na terenie 8miny.
Skarbnik Gminy poinformowała ,źe zadania w zakresie pomocy klubom sportowym i osobom
uprawiającym sporty indy-widualne regulują w gminie dwie nizej wymienione uchwały

1) Uchwała Nr V/L9/ZOL7 z dnia 2ż lutego 2011 w sprawie tworzenia warunków

sprzyjających rozwojowi spońu na terenie Bminy Krzemieniewo
2) Uchwała Nr V /2O/ZOI! z dnia 22lutego 2011 wsprawie określenia trybu postepowania o

udzielenie dotacji , sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadań

zakresu spońu.
Na podstawie tych uchwał udzielane są z budżetu gminy dotacje d|a istniejących kłubów
spońoWych



W roku 2019 udzielono klubom następujące dotacje

Klub sportowy Kwota dotacji Data
przekazania
dotacji

KUK-SON Pawłowice 22,800 zł 02.01.2oI9
BUKOS Belęcin 16.800 zł 18.02,2019
MTS Pawłowice 15.500 zł 18,02,2019
Piast Belęcin LL375 zł 27.o2.2o79

Gks krzemieniewo 10,000 zł ż7.o2.zo19
UKs Piast NoWy Belęcin 7.300 zł 27,o2.2ol9
orlik pawłowice 5.300 zł L3,o2,2019
Mtoda GKS-A 4,125 zł 16.o1.2019

Razem 93.200 zł
Po zakończeniu roku każdy klub jest zobowiązany rozliczyć się z otrzymanej dotacji.
Rozliczenia dotacji dokonuje się na podstawie przedłożonego sprawozdania końcowego i

faktur dokumentujących poniesione Wydatki.

Warunkiem otrzymania kolejnej dotacjl w nowym roku jest prawidłowe rozliczenia dotacji
uzyskanej w roku poprzednim.
Do kontroli przedłożono komisji dokumenty Wsżystkich klubów sportowych .

członkowie Komisji zapoznali się z fakturami, które kluby sportowe dołączyły do rozliczenia
dotacji. Po kontroli dokumentów radni pytali o następujące sprawy

1} Dłaczego niektóre kluby sportowe mają duźo faktur za wynajem sal sportowych na
zajęcia treningowe a inne kluby takich faktur nie przedstaWiają.
W toku dyskusji radni doszli do wniosku, ze temat odpłatności za wynajem
gminnych sal spońowych na potrżeby treningóW, powinien zostać uregulowany.

2) Radni pytali czy klubygminne zgodnie z zasadami zapisanymi w uchwale mają
udostępniane nieodpłatnie autobusy sźkolne ?
Skarbnik Gminy potwierdzila, że zasada ta jest realizowana . Niemniej jednak
z uprawnienia te8o w roku obecnym i poprzednim korzysta tylko jeden klub
sportoWy.

Przewodniczący komisji po analizie przedłożonych dokumentóW doszedł do Wniosku, że
z dokumentacji nie Wynika, kiedy dany klub sportowy odbywa trenin8i , ilu członków liczy
l czy za przynależność do klubu dzieci ponoszą jakąś odptatność.

W związku z powyższymi uwagi radni zdecydowali wysunąć wnioski do Wójta Gminy z prośbą
o zaktuałizowanie składanego przez kluby wniosku o udzielenie dotacji.
W dalszej dyskusji zrodził się także temat terminu składania Wniosku o dotacje dla klubu.
Radni uznali , że termin ten powinien zostać zmieniony.

Z posiedzenia Komisji, zostały sformułowane wnioski , które stanowią zalącznik nr 2
do niniejszego protokołu. Przewodniczący Komisji polecił przekazać wnioski Wójtowi Gminy.
W związku z Wyczerpaniem tematu przystąpiono do realizacji pkt. 3 porządku obrad .



Ad. pkt. 4

Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie informac.|i , o składanym przez gminę

wniosku o płatność za budowaną oczyszczalnię w Luboni i s\eć kana\tracyiną \vlyiaśnienie
dlaczego gmina tak długo nie otrzymuje środków unijnYch.
Na tą okolicznoŚĆ p. Katarzyna spychaj przedstawiła stosowne Wyjaśnienia na piśmie.
Z informacji wynika w jakich terminach składano kolejne dokumenty iwyjaśnienia,
Radni otrzymali informację w formie pisemne,j.

Dodatkowo na posiedzenie komisji dostarczono do kontroli oryginały wszystkich skladanych
dokumentów.
Jak wynika 2 informacji przygotowanej dla radnych izapewnień Zastępca Wójta Gminy
dopełniono wszystkich formalności W tej spraWie ,

Pozostaie oczekiwać na realizacje przelewu.
Komisja nie wniosła uwag .

Ad, pkt 5
Skarbnik Gminy przedstawiła informacje dotyczące zmiany w budżecie gminy, które znajdują się
poniżej:

W okresie od ostatnie8o posiedzenia tj. od 14.06 .2019 do 11.o7 . 2079

Wójt Gminy dokonał następujących zmian W budźecie roku 2019

1) zarzadzenie nr 0050/18 /2019 z dnia 27 czerwca 2019 .

A. zwiększono planowane dochody budżetu o kwotę7o.931,42 zl do kwoty 34.597,695,29 zt ,

Zmiany dokonano w związku z otrzymanymi zawiadomieniami o przyznaniu dotacii na
- zakup podręczników i ćwiczeń dla uczniów szkół w kwocie 63 .668,6ż zł
- dożywianie uczniów w kwocie 7.262,80 zł
B. zwiększono planowane Wydatki budżetu o kwotę 70.931,42 zl do kwoty 38.461.013,51 zł
przeznaczając otr2ymane dotacje w/W cele .

Ad. pkt. 6
W ramach wolnych głosów podjęto następujące tematy :

Radna Aleksandra Kolasińska pytała kiedy nastąpi podpisanie umowy
o dofinansowanie środkami uni|nymi budowy kanalizacji sanitarnei w Mierzejewie,
Oporówku i Oporowie.
Zastępca Wójta wyjaśniła , że podpisanie umowy zaplanowane jest na dzień 17 lipca
br.
Radna Henryka Przybylska -prosiła aby ponowić prośbę do Powiatu Leszczyńskiego o
naprawę chodnika w Starym Belęcinie, który przebiega przy drodze powiatowej.
Przewodniczący Komisji zaplanował kolejne posiedzenie Komisji na dzień 26 lipca
2019 o godzinie 10.00, Tematem posiedzenia ma być kontrola imprez
olganiźowanych przez GCK, wydatków na imprezy organizowane w ramach funduszy
sołeckich, oraz kontrola działalności grupy

Na powyższym protokół zakończono.

1)

2|

3)

Przewodniczący Komisji ( Piotr Majchrzak )



Załącznik w 2 do protokołu nr 8/201 9

Do Wójta Gminy Kzemieniewo

Komisja Rewizyjna po posiedzeniu w dniu 1 1 lipca 2019 składa następujące
wnioski z prośbą o przeanalizowanie uchwĄ nr Uchwała Nr V/20l201 1 z dnia
ż2lutego 201 1 w sprawie okeślenia trybu postepowania o udzielenie dotacji ,

sposobujej roz|iczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadń zakresu
sportu, i jej aktual izacj ę

Komisja Rewizyjna wnioskuje o :

l ) Ujednolicić zasady odpłatności za wynajem sal sportowych w qminie na
potrzeby treningów prowadzonvch przez klubv.

Na podstawie §3 ust.2 uchwały Nr V/19/2011 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia
ż2 lutego 201 1 klubom sportowym zapewniono nieodpłatne udostępnienie bazy
sporlowej .Kontrola prowadzona przez Komisję wykazała,że od niektórych
klubów pobierarro opłaty za wlrnajem sal na treningi.

2) Zaktualizować uchwałę NR V/20l2011 Rady gminy Krzemieniewo z dnia 22
lutego 20l 1 w sprawie okeślenia Ębu postepowania o udzielenie dotacji.
sposobu iei rozliczenia oraz sposobu kontroli wykon}rłania zadań z zakesu
Soofiu.

Komisja uznała, że zmieniony powinien być termin składania wniosków
o plzyznarie dotacji na rok następny. Właściwym wg Komisji były termin
umożliwiający ujęcie planowanej dotacji na etapie tworzenia projektu budżetu.
Zmienió wzór wniosku o przyznanie dotacji stanowiący załącznik rlr 1 do w
uchwały w taki sposób, aby z wniosku wynikały następujące informacje
- liczba człoŃów klubu,
- odpłatnośó od członka klubu,
- termin odbywarria treningów i

Pzewodniczący Komisji ( Piotr Majchrżak )


